
Sint-Truiden zoekt oplossing voor
landbouwfolie
nieuws

Sint-Truiden wordt geteisterd door rondzwervend plastiek. Vooral landbouwers weten niet
meer waar ze met hun afval naartoe moeten. En dat net op een moment dat de stad
duizenden toeristen verwacht in het kader van het Katarakt-gebeuren en de
Bloesemfeesten. "In Borgloon wordt landbouwafval opgehaald, maar wij moeten alles
laten ophalen door een dure firma", zegt aardbeienteelster Mariette Proesmans. "En dat
kunnen we niet betalen". De stad zoekt nu samen met de landbouwers naar een oplossing.
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Sint-Truiden wordt geteisterd door rondzwervend plastiek. Vooral landbouwers weten niet meer
waar ze met hun afval naartoe moeten. En dat net op een moment dat de stad duizenden toeristen
verwacht in het kader van het Katarakt-gebeuren en de Bloesemfeesten. "In Borgloon wordt
landbouwafval opgehaald, maar wij moeten alles laten ophalen door een dure firma", zegt
aardbeienteelster Mariette Proesmans. "En dat kunnen we niet betalen". De stad zoekt nu samen met
de landbouwers naar een oplossing.
Binnenkort vinden duizenden toeristen hun weg naar Sint-Truiden tijdens de Bloesemfeesten.
Dankzij de tv-reeks Katarakt verwacht de stad dit jaar een extra grote toeloop. En dat net nu de stad
te kampen heeft met rondslingerende banden en plastiek folie. De stad voert al lang een strijd tegen
het sluikstorten, maar het probleem blijft. "Dus willen we nog een tandje bijsteken", zegt Schepen
voor Leefmilieu Filip Moers (sp.a).
De landbouwers vragen al lang om een duurzame oplossing. "Wij zitten elk jaar met een berg afval
van onze aardbeienteelt", zegt landbouwster Mariette Proesmans. "We gebruiken veel folie en oude
banden. In Sint-Truiden wordt dit afval in tegenstelling tot Borgloon niet opgehaald, waardoor we
met alles blijven zitten. We hebben simpelweg niet het budget om alles te laten ophalen door een
erkende verwerkingsfirma. Dus blijft het voorlopig maar allemaal liggen".
Heel wat landbouwers zien geen uitweg meer. Zij kiezen ervoor hun afval ergens te droppen. Om
deze praktijken te vermijden, start de stad met een enquête die uiteindelijk tot een oplossing moet
leiden. "We willen een oplossing zoeken waarin iedereen zich in kan vinden", gaat Moers verder.
"Daarom willen we eerst weten wat er bij de landbouwers leeft en welke probleempunten zij willen
aanpakken. De landbouwers vragen al langer naar een georganiseerd domein waar ze hun afval
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kunnen dumpen. Het huidige containerpark is alleen toegankelijk voor huishoudelijk afval en een
privé-firma is vaak veel te duur".
De stad wil iets aan die kostprijs doen, door in groep afval te laten ophalen door een erkende
verwerkingsfirma. "Op die manier worden de kosten beperkt en geraakt toch iedereen zijn afval
kwijt", besluit schepen Filip Moers.(KS)
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